

KERATAN: New Sabah Times TARIKH: 21.09.2014  
: \_\_\_\_\_ M/S : (12)

# Tujuh muka baru turut terima hadiah penulisan kreatif



SUNITA Sahidin



ROZELINE Vitalis



JALIHA Jaman (kanan).

**TUJUH** muka baru adalah antara 18 penulis dan sasterawan akan menerima hadiah kemenangan Hadiah Karya Penulisan Kreatif Pilihan Tahunan Negeri Sabah 2013.

Tujuh muka baru itu ialah Rozeline Vitalis menang bagi kategori puisi berjudul Nulu Nabal, Abdul Rashid Mohd Deman (puisi, Permatang Yang Terbakar), Suhailee Sulaiman (puisi, Pan Borneo), Stefi Yalim (puisi, Balada Latagu), Melanie Marcelina J (puisi, Kertas), Corlenia Lintasa (Cerpen, Sumbang Balai Melintang), Sunita Sahidin (cerpen, Teratak Jingga), dan Awang Abd Hamid (novel, Mengharungi Badai).

Penulis mapan dan sasterawan yang turut menang ialah Azlan Shafie @ Raymond Majumah, menang kategori puisi berjudul Seribu Giring; Awang Karim Abdul Kadir (puisi, Tukang Per-

ah), Jaliha Jaman (puisi, Rumah Hati), Welin @ Rubilin Ebal (puisi, Guring); Dk Mastura Ag Ismail (cerpen, Tuwog), Faridah Abd Hamid (cerpen, Janji Anakku), Noraini Osman (cerpen, Maut di Hujung Peluru); Mohd Amini Gawis (cerpen, Pertemuan; Mohd Zaki Harry Susanto (cerpen, Bukan Kita Tapi Mereka) dan Rasan@Jeffrin Majanun Jasni (Tan Sri RM Jasni) bagi kategori novel berjudul Berputik Kasih di Maliau Basin) dan Ruhaini Matdarin (novel, Ke Jalan Matahari Terbit)

Turut menang ialah Allahyarham Jair Sulai dalam kategori puisi berjudul Gahwang Bangsa. Jair adalah penyair negeri, berasal dari Kampung Malubang, Pitas, meninggal bulan lalu.

Sementara itu, tiga penulis mencipta menang berganda ialah Jaliha Jaman menerusi kategori cerpen berjudul Burou-Burou, Awang Karim Kadir (cer-

pen, Panji-Panji CSembulayang) dan Welin Ebal (cerpen, Kubelai Puthru).

Menteri Pelancongan dan Alam Sekitar Datuk Masidi Manjun dijangka menyampaikan hadiah kepada pemenang pada 22 September ini di sebuah hotel terkemuka di ibu negeri.

Hadiah Karya Karya Penulisan Kreatif Pilihan Tahunan Negeri Sabah 2013m sebelum ini hanya memperbandingan genre novel, mula membuka smeua pertandingan tahun lalu.

Ia adalah untuk memperluaskan skop hadiah kepada penulis untuk melahirkan ramai penulis berwibawa di negeri ini.

"Ini membolehkan penulsi baru mampu ebrsaing dengan penulis mapan dan sasterawan dan terbukti apabila ramai penulis baru menang pada Hadiah Karya tahun ini," kata jurucakapnya.



TIGA PENULIS MAPAN NEGERI dari kiri Ruhaini, Dk Mastura dan Faridah (kanan) turut menang dalam kategori cerpen dan novel.



AWANG Karim Kadir (kiri) bersama rakan.